
CONSILIUL
lnltel nt

anul N'tuna
Consiliul JudeJean ALBA
Nume Consilier: DRAGOSIN ROMI
PARTIDUL SOCIAL DEMOCRAT
Comisia Sdndtate $i Proteclie SocialA

Raport de activitate pentru anul 2008

$edinte ale
consiliului
local sau
jude!ean

7 gedinle ordinare: 24.07.2008; 28.08.2008; 25.09.2008; 23. 10.2008;
20. 1 1.2008; 16.12.2008

4 gedinle extraordinare: 26.06.2008; 31.10.2008; I 1.1 1.2008;
04.12.2008

$edinle ale
comisiilor de
specialitate

26.06; 22,23.07 ; 26,27.08l 23,24.09; 20,21.10, | 1.1 l, 19.17, 04.12,
15.12

Int6lniri cu
cetilenii

Data LocaJia Organizator Nr.
participanti

Probleme
discutate

21
septembrie .
2008

Gdrbova Biroul local
P.S.D.
Girbova

150 Probleme
administalie
jude.tene:
drumuri,
cimin bdtrdni,

12
octombrie
2008

CAlnic Biroul local
P.S.D.
Cilnic

175 Program
guvernar9
P.S.D, _

domeniile
agriculturii 9i
pensiilor

5
noiembrie
2008

Cut Biroul local
P.S.D. Cut

100 Probleme
administrative
judelene:
drumuri,
alimentare

l )

noiembrie
2008

gpring Biroul local
P.S.D.
$pring

200 Program
guvernare
P.S.D.:
domeniile
agriculturii,
pensiilor, etc.

LJ

noiembrie
2008

Do$tat Biroul local
P.S.D.
DoStat

75 Program
guvemare
P.S.D.:
domeniile
agriculturii,
pensiilor, etc.

21
decembrie

Rogia de
Secaq

Biroul local
P.S.D. Roqia
de Secag

100 Program
guvemare
P.S.D.:
domeniile
agriculturii,
pensiilor, etc.



Audienle Sebeg, Sediu P.S.D. - l5 audiente - probleme legate de execujia
necorespunzdtoare a unor drumuri gi podele, necesitatea alimentdrii cu
ap5 a unor localitifi, lipsa locurilor de munc5" lipsa mijloacelor de
transport, probleme legislalie, probleme legea247, etc.

Sesiuni de
instruire
Activitatea in
teritoriu

Am avut deplasdri in judet unde m-am intdlnit cu primarii qi
viceprimarii din comunele Girbova, Cdlnic, Cut, Ohab4 $ugag, Pian
prinoipalele probleme discutate fiind cele de drumuri, aliment?iri cu
ap{ canalizare, cimine de bltrdni, sdndtate gi gcoli.

Reprezentare
in consilii de
adminisnalie,
ATOP, comisii
de licitatie,
comisii
speciale ale
Consiliului
Judetean

Membru ATOP Alba
l) Am participat lunar la qedin{ele A.T.O.P. in cadrul c5rora am

dezbdtut o serie de probleme, cum ar fi:
- combaterea fenomenului inftac{ional (am analizzt pe frecare

zoni in parte, impreund cu gefii de post, primarii gi viceprimarii,
modul in care putem acqiona in vederea reducerii
infracfionalit6!ii)

2) Am IEcut unele propuneri in vederea limitirii furturilor de pe
cdmp

3) Am dlstribuit materiale publicitare de promovare A.T.O.P.
4) Am piopirs unele mdsuri in vederea limitirii firturilor din

oddure
Iniliative
Amendamente
la proiectele de
hotiriAre de
consiliu
Misiuni
oficiale in
strdindtate
Alte aspecte
relevante

Am participat la majoritatea manifest?irilor culturale organizate de
Consiliul Judelean

ALBA IULIA
28.08.2009


